
Beste inwoner

Allereerst wil ik u in naam ons 
voltallige N-VA-bestuur een 
fantastisch en gezond 2022 
toewensen. De lente, zomer en 
herfst van de vrijheid waren van 
korte duur. We kregen de zoveelste 
coronagolf te verwerken. De politiek 
zette de deur op een kier om ons 
oude, vertrouwde leven weer op te 
nemen, maar het heeft niet mogen 
zijn.

Er vloeide al heel wat inkt over de 
aanpak van de pandemie. Onze 
maatschappij was nog nooit 
zo verdeeld als in de laatste 
decennia. Voor of tegen … 2021 
was opnieuw een jaar waarin niet 
veel mogelijk was. Toch blikken 
we in dit huis-aan-huisblad even 
terug op wat we de voorbije 
maanden wél gerealiseerd hebben.

Veel leesgenot!

Christ De Baere
Voorzitter

Generatie rookvrij
‘Generatie rookvrij’ is een project van 
Kom Op Tegen Kanker en de Stichting 
tegen Kanker waaraan Destelbergen-
Heusden maar al te graag deelneemt. 
“Door dit initiatief te steunen, hebben 
we als gemeente de ambitie om zoveel 
mogelijk plaatsen rookvrij te maken en 
een rookvrije generatie op te voeden”, 
zegt schepen Eva Rombaut.

Schepen van Volksgezondheid Eva Rombaut 
tekent het charter ‘Generatie rookvrij’.

Wifi in alle openbare gebouwen
In alle openbare gemeentelijke gebouwen werd de internetverbinding recent geoptimaliseerd 
in het kader van het WIFI4EU-project. Alle bezoekers kunnen voortaan vlot én eenvoudig 
inloggen op het gemeentelijk portaal zonder wachtwoord. Je hoeft alleen maar de gebruikers-
voorwaarden te aanvaarden.

De traditionele nieuwjaarsreceptie van eind januari wordt uitgesteld en vervangen door een activiteit in het voorjaar.

Halvering van de aanvullende gemeentebelasting
Zoals in het begin van deze legislatuur aangekondigd en opgenomen in het bestuurs-
akkoord, worden alle belastingen onder de loep genomen. Op de gemeenteraad van 
november werd daarover een voorstel goedgekeurd om de bestaande aanvullende 
gezinsbelasting van 50 euro in 2022 en 2023 te halveren.

“We hebben ons in het verleden, vanuit de oppositie, steeds 
verzet tegen die forfaitaire belasting. Ooit werd ze ingevoerd 
als huisvuilbelasting. Deze bestuursploeg maakt er werk van 
om de belasting in 2024 volledig af te schaffen”, zegt eerste 
schepen Wim Raman.

Wim Raman
Eerste schepen
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Rioleringswerken 
Schuytershoek
In september ging het eerste deel van 
de rioleringswerken in Schuytershoek 
van start. Concreet wordt er gewerkt in 
de Hoogstraat, Goudenhandwegel en 
Palingstraat. De rest van de Haenhout 
volgt over enkele jaren.

Het project, in samenwerking met Farys 
en Aquafin, is het laatste om alle afval-
water in Destelbergen op een duurzame 
manier te verzamelen en te zuiveren in 
een rioolwaterzuiveringsinstallatie. Schepen 

Renaat De Sutter volgt evolutie van de 
werken nauwkeurig op: “Het regenwater 
van elke woning wordt zoveel mogelijk 
opgevangen en geïnfiltreerd, een belang-
rijke stap in het duurzame omgaan met 
water. We maken eveneens van de situatie 
gebruik om alle straten volledig te ver-
nieuwen en op de juiste locaties ook de 
infrastructuur aan te passen zodat de 
verkeersveiligheid wordt bevorderd.” Zo-
wel de inwoners als de lokale handelaars 
worden tijdens de werken tijdig geïnfor-
meerd via diverse kanalen. Zo herleiden 
we de hinder tot een minimum. De stand 
van de werken kan continu gevolgd 
worden via de gemeentelijke website.

Nieuwe kerstverlichting en -versiering 
in handelskernen
Dit jaar werden onze drie handelskernen voor het eerst uitgerust met een uniforme 
kerstverlichting. 

Schepen Wim Raman is tevreden met het resultaat: “We willen zo voor de nodige sfeer 
zorgen en lokaal winkelen in de kerst- en nieuwjaarsperiode aantrekkelijker maken. 
Een pluim aan onze gemeentediensten voor het puike werk.”

Opbrengst goede doel
Met respect voor de geldende coronamaatregelen werd ons mosselfestijn van eind 
september toch een succes. Maar liefst 165 leden en sympathisanten zakten af naar het 
JGC. Niet alleen voor de gesmaakte mosselen, maar vooral om nog eens gezellig samen 
te zijn en de coronastress (even) te vergeten. Naar goede gewoonte stond er een tombola 
op het programma waarbij de opbrengst integraal naar een lokaal goed doel ging. Dit jaar 
was dat het Kinderkankerfonds uit Heusden. 

Hondenlosloopweide
Aan de rand van het Reinaertpark kan je sinds midden november terecht om je viervoeter eens te laten loslopen. 

“Na het finaliseren van jarenlange onderhandelingen met Elia, kon de gemeente 
de gronden nu toch aankopen”, aldus schepen van Patrimonium Wim Raman. 
De afgebakende zone van ruim tienduizend vierkante meter is voorzien van 
bankjes, enkele hindernissen en natuurlijk vuilnisbakken voor 
hondenpoep. Met grijpschepjes kunnen bezoekers en gebruikers het 
terrein zelf proper houden. Aan de Kollebloem in Heusden werd in 
2013 al een eerste hondenlosloopweide ingericht.

Wim Raman, schepen van Patrimonium

 Daniel Vandewalle nam in naam van het fonds een cheque van 500 euro in ontvangst.

Renaat De Sutter, 
schepen van Openbare Werken

destelbergen@n-va.be
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Pop-upreglement 
horeca goedgekeurd
Omdat we creatief ondernemerschap willen 
ondersteunen, werd er een pop-upreglement 
voor horecazaken opgesteld. Dat reglement 
werd goedgekeurd door de gemeenteraad. 
Een pop-up kan voor een uitbater de door-
slaggevende stap zijn naar een fulltime en 
permanente exploitatie. Het vastleggen van 
regels daaromtrent zorgt voor een helder en 
afgelijnd kader. Op die manier is er zowel voor 
de pop-upondernemer als voor het gemeente-
bestuur duidelijkheid.

Relanceplan lokale economie
Ondanks alweer een moeilijk coronajaar, namen we de voorbije maanden toch 
enkele initiatieven ten gunste van onze lokale handel. “Het is een combinatie 
van initiatieven uit het beleidsplan ‘Lokale Economie’ en uit het relanceplan”, 
stelt schepen Wim Raman.

•  We organiseerden opleidingen over e-commerce en verleenden onze medewerking 
aan een toelichting over deelnemen aan gemeentelijke aanbestedingen.

•  Handelaars en ondernemers krijgen extra aandacht in het gemeentelijk informatieblad en kunnen met een stand aanwezig zijn 
op de wekelijkse markt in Heusden.

•  De eindejaarsactie van de middenstandsvereniging MVH werd extra ondersteund.

•  We linken onze horecazaken aan toeristische initiatieven zoals de Hoogtijwandeling in Heusden.

•  Onze gemeentelijke cadeaubon wordt verder gepromoot. Intussen nemen al meer dan 55 handelszaken deel.
Na een jaar is de balans zeer positief: er werd al voor ruim 95.000 euro aan bonnen uitgegeven.

Nieuws uit de mobiliteitscommissie
Uniformiseren snelheidszones 
Destelbergen
De mobiliteitscommissie buigt zich momenteel over de 
snelheidszones in onze gemeente. Veel straten en wegen zijn 
niet meer aangepast aan de snelheid van het hedendaags 
gemotoriseerd vervoer. Sommige straten hebben nog een 
oude, en soms onlogische, snelheidslimiet. De mobiliteits-
dienst werkte een lijvig dossier uit. Elke fractie had de 
mogelijkheid om feedback te geven of aanpassingen voor te 
stellen. Op de commissie van februari 2022 willen we een 
eenduidig en werkbaar plan opstellen. De verkeersveiligheid 
en mobiliteit kunnen er maar wel bij varen. 

Mobiliteitsstudie Heusden
Om de mobiliteits- en circulatieplanknoop in Heusden te 
ontwarren, werkt de gemeente samen met het studiebureau 
Mint. Na een eerste breed participatiemoment in september, 
ging het bureau aan de slag voor de opmaak van een duide-
lijk, overzichtelijk en werkbaar plan. Dat plan wordt eveneens 
door de leden van de mobiliteitscommissie besproken. 
Binnenkort volgt een tweede participatiemoment voor 
de geïnteresseerde inwoners. Bedoeling is om de verkeers-
stromen te regelen en aan te passen waar nodig zodat het 
sluip- en doorgaand verkeer aangepakt wordt. Zo kunnen we 
de veiligheid van de zwakke weggebruiker en de schoolgaande 
jeugd verhogen.

 De leeuwenvlag was dit jaar zeer aanwezig. Onze jaarlijkse gele roosjes waren 
dan ook snel uitgedeeld. Bedankt daarvoor!

Manu Anciaux,
Fractievoorzitter

www.n-va.be/destelbergen
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.

014229


